

**MESYUARAT KEDUA (PEMBUKAAN RASMI)
BAGI PENGGAL PERSIDANGAN PERTAMA
DEWAN NEGERI JOHOR YANG KELIMA BELAS
PADA HARI AHAD, 19 JUN 2022, JAM 9.30 PAGI**

SUSUNAN PERKARA-PERKARA MESYUARAT

1. **DOA.**
2. **PEMASYHURAN DARIPADA YANG BERHORMAT SPEAKER DEWAN NEGERI JOHOR.**
3. **PEMBENTANGAN KERTAS-KERTAS MESYUARAT -**
 - **Bilangan 3 hingga 23 Tahun 2022**

4. **SOALAN LISAN**

**YB TUAN HAJI SELAMAT BIN TAKIM (SUNGAI BALANG)
SOALAN 1 (A46)**

DYMM Tuanku Sultan telah bertitah supaya barisan EXCO menjalankan tugas dan tanggungjawab dengan bersungguh-sungguh. Justeru itu apakah pencapaian yang telah diraih dan dicapai oleh barisan EXCO setelah 100 hari menjalankan tugas tersebut?

**YB DATUK HAJI SAMSOLBARI BIN JAMALI (SEMARANG)
SOALAN 2 (A123)**

Berapa banyak Tadika KEMAS dalam Negeri Johor dan yang dalam ketegori kurang murid dan berapa banyak Tadika yang beroperasi dalam premisnya sendiri?

**YB DATUK HAJI RAMLEE BIN BOHANI (KEMPAS)
SOALAN 3 (A154)**

Apakah usaha dan langkah-langkah yang telah diambil oleh kerajaan negeri bagi mengekang penularan kes penyakit berjangkit seperti Penyakit Tangan, Kaki dan Mulut dan "Monkey Pox" dikalangan kanak-kanak? Dan adakah fasiliti kesihatan negeri bersedia sekiranya penularan penyakit ini meningkat dengan mendadak?

YB PUAN NG KOR SIM (JEMENTAH)

SOALAN 4 (A3)

Apakah inisiatif yang dirancang untuk membantu ibu-ibu tunggal dari segi kewangan selain daripada bantuan kewangan yang perlu bayar balik sedangkan negara kita masih dalam keadaan pemulihan ekonomi dan beban rakyat amat berat terutama kos kehidupan semakin meningkat.

YB CIK AMIRA AISYA BINTI ABD. AZIZ (PUTERI WANGSA)

SOALAN 5 (A136)

Apakah rancangan daripada Pihak Berkuasa Tempatan untuk memudahkan proses mendapat dan memperbaharui lesen perniagaan untuk peniaga-peniaga kecil di Johor?

YB PUAN HASLINDA BINTI SALLEH (TENANG)

SOALAN 6 (A10)

Apakah terdapat sebarang rancangan Kerajaan Negeri untuk menyerapkan kakitangan di bawah skim kontrak MYSTEP ke jawatan tetap terutamanya yang telah berkhidmat melebihi 3 tahun?

YB TUAN HAJI AZIZUL BIN BACHOK (TIRAM)

SOALAN 7 (A96)

Kolej MARSAH akan dinaiktaraf kepada Kolej Universiti, apakah perubahan yang akan dilakukan untuk memastikan perjalanan pentadbiran MARSAH akan menjadi lebih baik pada masa akan datang?

YB PUAN SARASWATI A/P NALLATHAMBY (KEMELAH)

SOALAN 8 (A170)

Apakah perancangan kerajaan negeri Johor supaya sistem pengairan dan saliran dapat diselenggara sepenuhnya bagi mengelakkan banjir terutamanya di kawasan perkampungan di Pogoh, Segamat?

YB TUAN TAN ENG MENG (PEKAN NANAS)

SOALAN 9 (A33)

Apakah tindakan kerajaan bagi mengatasi banjir yang terlalu sering berlaku di kawasan Pekan Nanas khasnya seperti di Kg. Jasa Sepakat dan Kg. Paya Embun.

YB TUAN EE CHIN LI (TANGKAK)

SOALAN 10 (A66)

Sila nyatakan jumlah peruntukan pembangunan dan penyelenggaraan parit yang telah disalurkan kepada JPS Tangkak serta jadual pembangunan dan penyelenggaraan parit bagi tahun 2022.

YB TUAN AZNAN BIN TAMIN (TANJUNG SURAT)

SOALAN 11 (A144)

Nyatakan nilai pelaburan asing dan pelaburan tempatan negeri Johor bagi tempoh 2017 hingga 2021 dengan pecahan mengikut sektor serta apakah inisiatif Kerajaan Negeri untuk menjadikan Johor sebagai destinasi pilihan utama para pelabur.

YB PUAN HASLINDA BINTI SALLEH (TENANG)

SOALAN 12 (A8)

Apakah perancangan jangka pendek dan perancangan jangka panjang bagi mengatasi masalah Kompleks Institut Pendidikan Tenang yang terbiar. Kerajaan juga mengalami kerugian dari segi wang ringgit dan kejadian mencuri besi serta barang lain yang berada di dalam Kompleks Institut Pendidikan Tenang.

YB TUAN TAN CHONG (BEKOK)

SOALAN 13 (A7)

Saya ingin kepastian bilakah projek pembinaan jalan baru daripada Bekok ke Paloh yang telah diluluskan kerajaan Johor dimulakan dan bilakah tarikh dijangka siap sepenuhnya?.

YB TUAN HAJI MOHD YUSLA BIN ISMAIL (SENGGARANG)

SOALAN 14 (A186)

Mohon pihak SPNB menyenaraikan statistik jumlah penerima rumah mesra rakyat di kawasan Senggarang bermula tahun 2018 hingga 2021. Berapakah jumlah rumah mesra rakyat yang masih tertangguh kelulusannya dan belum dapat diselesaikan.

YB TUAN HAJI SELAMAT BIN TAKIM (SUNGAI BALANG)

SOALAN 15 (A50)

Negeri Johor merupakan negeri yang bermazhab Syafi'e, fahaman Ahli Sunnah Wal Jama'ah, aliran As-Sya'irah dan Al Maturidiyah. Mohon YB EXCO nyatakan apakah langkah kerajaan mengekang fahaman lain yang sesat dan menyimpang dari aliran Ahli Sunnah Wal Jama'ah.

YB PUAN NG KOR SIM (JEMENTAH)

SOALAN 16 (A2)

Adakah program Pusat Pelaburan Negeri Johor masih dijalankan dan apakah inisiatif yang terbaru bagi penggal baru iaitu dari tahun 2022 hingga tahun 2027?

YB DATUK HAJI SAMSOLBARI BIN JAMALI (SEMARANG)
SOALAN 17 (A122)

Berapa ramai pemohon rumah Mesra Rakyat dalam Negeri Johor dalam tahun 2021 dan bagaimana status pembinaannya?

YB TUAN CHIONG SEN SERN (BUKIT BATU)
SOALAN 18 (A130)

Apakah usaha Kerajaan Negeri Johor didalam mencegah penularan penyakit "Hand, Foot and Mouth Disease (HFMD)" yang baru-baru ini telah tersebar dan jumlah kesnya meningkat sebanyak 22 kali ganda mengikut statistik terutamanya dalam kalangan kanak-kanak?

YB TUAN CHIONG SEN SERN (BUKIT BATU)
SOALAN 19 (A127)

Apakah langkah-langkah pencegahan yang boleh dilaksanakan oleh kerajaan negeri Johor untuk mengatasi masalah pencemaran udara yang masih berlaku akibat aktiviti kuari di Ulu Choh?

YB CIK AMIRA AISYA BINTI ABD. AZIZ (PUTERI WANGSA)
SOALAN 20 (A133)

Mohon terangkan apakah usaha kerajaan negeri untuk mengesan jumlah Ibu Tinggal di negeri Johor?

YB PUAN SARASWATI A/P NALLATHAMBY (KEMELAH)
SOALAN 21 (A172)

Apakah tindakan kerajaan atas pemaju perumahan yang tidak dapat menyempurnakan kerja kerja perumahan sedangkan pemilik sudah mula berhutang tetapi projek terbengkalai?

YB TUAN ANUAR BIN ABD. MANAP (PEMANIS)
SOALAN 22 (A84)

Minta pihak BPEN memaklumkan berapakah jumlah syarikat yang terlibat dalam projek zon pengeluaran makanan didalam DUN Pemanis? Sejauh manakah pemantauan dibuat terutama bagi syarikat yang menyalahgunakan kawasan tersebut sebagai kawasan peladangan sawit dan getah tapi bukan pertanian seperti didalam syarat asal?

YB PUAN HAJAH ALWIYAH BINTI TALIB (ENDAU)
SOALAN 23 (A19)

Bolehkah kerajaan menerangkan pekeliling manakah atau peruntukan kuasa manakah yang digunapakai untuk menghalang mana-mana Wakil Rakyat termasuk Wakil Rakyat pembangkang untuk berurusan dan memasuki sekolah bagi menghadiri jemputan program sekolah atau sebagainya.

YB TUAN HAJI MOHD YUSLA BIN ISMAIL (SENGGARANG)
SOALAN 24 (A184)

Mohon pihak JKR menurap semula jalan di sepanjang Pekan Senggarang memandangkan jalan tersebut merupakan jalan utama dan tidak pernah diturap sejak lebih 10 tahun yang lalu.

YB DATO' HJH SHARIFAH AZIZAH BINTI DATO' SYED ZAIN (MAHKOTA)
SOALAN 25 (A180)

Apakah tindakan yang akan diambil oleh PBT apabila syarikat konsesi didapati kurang cemerlang dalam melaksanakan kerja-kerja penyelenggaraan khususnya longkang, parit dan pengurusan sampah sarap?

YB PUAN RASHIDAH BINTI ISMAIL (PASIR RAJA)
SOALAN 26 (A26)

Pada 11 September 2019, Kertas Cadangan Peluasan Operasi KEJORA untuk kelulusan Majlis Mesyuarat Kerajaan (MMK) yang melibatkan 3 kampung di dalam DUN Pasir Raja telah ditangguhkan. Apakah status kertas cadangan itu?

YB TUAN NG YAK HOWE (BENTAYAN)
SOALAN 27 (A104)

Berapakah jumlah keseluruhan kutipan caj pencemaran plastik negeri Johor setakat ini?

YB DATO' JEFRIDIN BIN ATAN (KUKUP)
SOALAN 28 (A73)

Berapakah jumlah projek perumahan yang terbengkalai sekian lama yang tidak dapat disiapkan oleh pemaju khususnya di kawasan Kukup serta tindakan kerajaan negeri Johor untuk mengatasinya.

YB TUAN HAJI BAHARUDIN BIN MOHAMED TAIB (PERMAS)
SOALAN 29 (A150)

Selepas pandemik COVID-19, negara dan negeri Johor khususnya dan ditambah dengan pembukaan sempadan dan berlakunya revolusi pendigitalan yang pantas menyebabkan sektor swasta telah mengalami kekurangan pekerja. Apakah strategi kerajaan untuk membantu mengatasi mengatasi masalah ini selain meningkatkan kelajuan wifi disetiap daerah?

YB PUAN NOR RASHIDAH BINTI RAMLI (PARIT RAJA)
SOALAN 30 (A53)

Minta dinyatakan perancangan Kerajaan Negeri untuk menaiktaraf dan meningkatkan perkhidmatan bekalan air di kawasan kampung tradisi yang kini

pesat membangun seperti di Parit Raja bagi menangani aduan gangguan bekalan air dari warga setempat.

YB DATO' HJH SHARIFAH AZIZAH BINTI DATO' SYED ZAIN (MAHKOTA)
SOALAN 31 (A177)

Setelah 2 tahun COVID-19 banyak kawasan terbiar dan rosak. Apakah langkah kerajaan negeri untuk membangunkan semula kawasan terbiar di DUN Mahkota khususnya?

YB TUAN LIEW CHIN TONG (PERLING)
SOALAN 32 (A25)

Nyatakan perancangan kerajaan untuk membina jalan alternatif bagi menggantikan jalan tikus yang menggabungkan jalan antara Taman Bukit Indah dan Taman Nusa Bestari dan tindakan untuk mengatasi masalah lalu lintas di jalan tersebut.

5. PERBAHASAN ATAS RUNDINGAN MENJUNJUNG KASIH TITAH DULI YANG MAHA MULIA SULTAN JOHOR DIBAWA OLEH YANG BERHORMAT KUKUP DAN DISOKONG OLEH YANG BERHORMAT BEKOK.

----- (PERBAHASAN) -----

Persidangan ditangguhkan sehingga hari Isnin, 20 Jun 2022, jam 9.30 pagi.